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Bjørn Nymoen

Emne: VS: Møte 9/1-12

 
REFERAT FRA PEISMØTE I MEDLEMSKOMITEEN, 14.11.11. 
  
Tilstede:  Johan Svele, Olav Dalseth, Tobias Brodtkorp, Helge Kristensen, Einar Gabriel Løken. 
  
FLYTTING AV MØTETIDSPUNKT. 
     Dette ble diskutert, to mente at mandag var å foretrekke, mens tre stillte seg litt mer åpen for ny dag, og event. 
nytt tidspunkt. 
     Det ble presisert at eventuellt nye medlemmer må gjennom samme opptakskriterier som eksisterende medlemmer 
er tatt opp etter. 
     (potensielle nye medlemmer enten de kommer fra Round Table, eller annet sted, må sendes på høring for å se 
om noen har innsigelser) 
  
PROGRAMSKISSE VÅR 2012. 
     Møtet 09.01.12, ønsker medlemskomiteen å sette fokus på rekruttering av nye medlemmer, å få en diskusjon 
rundt dette.   
     Komiteen selv vil innlede til debatt rundt temaet med opptak av nye medlemmer. 
     Møtet 23.04.12, ønsker medlemskomiteen å trekke frem et av våre tidligere innsendte forslag til program. 
  
RYLA. 
     Pr. d.d. har vi ingen kandidater, og vi bør begrense oss til å sende en kandidat pr. år. 
  
HVA SKAL VI BRUKE PENGER TIL? 
     Vi må sette tæring etter næring. 
     Bruke penger på tiltak som gir Rotary god PR. 
     Beholde den siste "dama". 
      
NYSGJERRIGHETSPRIS. 
     Vi ser ingen aktuelle kandidater, og bør kanskje vente til aktuell kandidat er aktuell. 
  
ANDRE INNSPILL. 
     Komiteen etterlyser flere sosiale arrangementer på rotarymøtene, slik at medlemmene kan bli bedre kjent. 
     Vi savner diskusjonskvelder, med innledning. 
     Vi bør ha et møte hvor vi skal diskutere klubbens indre liv og fremtid. 
     Vi må ha et møte hvor vi diskuterer rekruttering, få flere medlemmer. (Se Programskisse våren 2012, med øte 
09.01.12.) 
     Kanskje vi bør gjenninføre peismøter med damer?  (hvert andre peismøte) 
     Vi vil gjerne ha presten til å komme på julemøte å prate litt om julen. 
  
  
Einar Gabriel Løken 
Referent. 


